

《单词百科:recapitulate是什么意思?recapitulate怎么发音?recapitulate的解释和用法》

英语单词recapitulate是什么意思?recapitulate怎么读?recapitulate怎么发音?简答网为您整理了recapitulate的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看一看吧！



recapitulate怎么读

recapitulate的读音:[ri:k p t ule t]

recapitulate的意思

1、v.重述；概括；

recapitulate的近义词

1、go over v.仔细检查;认真讨论;用心思考;

- 2、recap n.胎面翻新的轮胎;重述要点;简明新闻;
- 3、reiterate vt.重申;反复地做;
- 4、repeat v.重复;复述;反复说;重复做;重复发生;留有余味;
- 5、reprise n. (乐章的) 重复 , 再现;

recapitulate的双语例句

1、Try to avoid the too frequent use of such Latin words as juxtaposition, animadvert, salutation, recapitulate.

尽量不要经常使用这些拉丁词语,比如juxtaposition, animadvert, salutation, recapitulate.

2、By this means it was possible to recapitulate the life cycle of a carrote plant.

这个方法能重演胡萝卜的生活史.

3、It will shortly be put up for sale under the terms already communicated to you, which, to recapitulate, call for a very minimum of publicity.

不久它就可以上市,按照我们与你商定的条款进行销售,重申一遍,这些条款尽量不要对外公开。

4、I will now briefly recapitulate the foregoing cases.

我现在将上述各项事实,扼要地重述一遍.

5、While the most damage and destroy is attribute to the vehicles load recapitulate impaction.

而桥梁的大部分损伤和疲劳破坏是车辆荷载长期反复作用的结果.

6、To recapitulate, all development rights and values were vested in the state.

概括的说,所有的开发权力和价值都授予国家.

7、To recapitulate briefly, the three main points are these...

简要概括起来,主要有这样三点...

8、Let's just recapitulate the essential points.

我们再来回顾一下要点。

9、Here to recapitulate is a detailed list of the program characteristics.

这里概括了程序特征的详细列表。

10、Would life recapitulate any of its familiar stages, or would it stun us with contrary alternatives?

生命将重现那些我们熟悉的阶段, 还是以与我们预料的相反的选择让我们大吃一惊?

11、Let's just recapitulate the essential points...

我们再来回顾一下要点。

12、Methods: Read the literature of mechanism of atrial fibrillation in and abroad , then Couelude and recapitulate.

方法: 阅读国内外房颤发生机制的文献, 进行总结、综述。

13、Recapitulate from last time: What does it mean to study Creole Languages and Caribbean Identities?

上节课的概括: 研究克里奥尔语言和加勒比海身分认同的意义为何?

14、Let's recapitulate the main ideas.

让我们来概括一下要点。

15、So much for the detailed argument, I will now recapitulate.

详细理由业已说完, 我现在简述要旨。

16、It will be helpful to recapitulate them.

在这里将其简要重述一下也是有帮助的。

以上是简答网为您整理的recapitulate怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。
查看更多关于recapitulate的用法、recapitulate的释义、recapitulate的相关详情请点击
: <https://dict.jiandongshicai.cn/recapitulate>